
Zápis č. 1/1/2018 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
z 18. januára 2018 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Neprítomný: Martin Kabát 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Ing. Juraj Rybanský – riaditeľ Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Informoval, že v bode č. 4 f) rôzne rada prerokuje Tému pozastavenia vysielania relácie 
Reportéri. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 1/2018: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Komplexná správa o činnosti Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
(spravodajcovia: M. Kákoš a I. Nagy) 

6. Informácia o programovej štruktúre RTVS v roku 2018 (spravodajcovia D. 
Hushegyiová a I. Gallo) 

7. Prehľad súdnych sporov RTVS k 31.12.2017 (spravodajca D. Soukeník) 
8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti so ZOH v Pchjongčchangu 2018 

(spravodajca I. Gallo) 
9. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 

Chudík a Ľ. Guman) 
10. Plán činnosti Rady RTVS na rok 2018 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne  

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát /  
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesenia č. 142/2017, ktorého termín plnenia ešte neuplynul. Uviedol, že k zápisu 
z ostatného rokovania neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 2/2018 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

133.  Nevyhodnocuje sa.  

134.  Nevyhodnocuje sa.  

135.  Nevyhodnocuje sa.  

136.  Nevyhodnocuje sa.  

137.  Nevyhodnocuje sa.  

138.  Nevyhodnocuje sa.  

139.  Nevyhodnocuje sa.  

140.  Nevyhodnocuje sa.  

141.  Nevyhodnocuje sa.  

142.  Termín neuplynul.  

143.  Nevyhodnocuje sa.  

144.  Nevyhodnocuje sa.  

145.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, o nových riaditeľoch sekcií: technika – p. Hubner, šport – p. Hajko, 
ľudské zdroje – p. Staškovič, výroba – p. Lutherová, vývoj a výskum – p. Hamarová, riaditeľ 
Regina BB – M. Debnár, riaditeľ Regina KE – J. Puchala, riaditeľka Regina BA – M. 
Grebeňová Laczaová.   
  
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 112,38 mil.€ - plnenie na 88,03 % 
a kapitálové výdavky sú vo výške 6,96 mil. € - plnenie na 79,45 % a celkový prebytok bol vo 
výške 19,99 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané. 
T. Búza uviedol, za televíznu časť, že sa plnia všetky zákonné náležitosti. Informoval, že gro 
posledného obdobia bolo vianočné vysielanie a mimoriadna udalosť – úmrtie M. Labudu. 
M. Dzurjanin uviedol, že vianočné vysielanie bolo odvysielané podľa plánu. Vysielanie sa 
venovalo aj úmrtiu M. Labudu, začal sa cyklus organových koncertov.  
J. Rybanský uviedol, že spravodajstvo vysielalo v štandardnom režime, okrem vianočného 
obdobia. Zvláštnu pozornosť venovali 25. výročiu vzniku SR a 100. výročiu ČSR.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 3/2018 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
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Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
I. Gallo informoval, že nebol predložený žiadny materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
J. Rezník odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 4/2018: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Rezník odprezentoval všetky predložené zámery. 
P. Kubica uviedol, že DK nemá žiadne výhrady k predloženým zámerom a odporúčajú rade 
materiál schváliť. 
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 5/2018: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 6/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
f. rôzne 
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Pozastavenie vysielania relácie Reportéri 
I. Gallo uviedol, že 8.1.2018 bola medializovaná informácia, že RTVS pozastavila dočasne 
reláciu Reportéri, 12.1.2018 bol Rade RTVS doručený otvorený list redaktorov tejto relácie. 
Táto téma bola v posledných dňoch silne medializovaná a zarezonovala vo verejnosti. 
Uviedol, že je k dispozícii aj stanovisko GR RTVS. Skonštatoval, že mal ťažké srdce na GR 
RTVS, že sa rada o tom dozvedela až z médií. Dohodli sa, že v budúcnosti bude rada 
informovaná v reálnom čase. Je presvedčený o tom, že RTVS by mala mať investigatívnu 
reláciu, to v akej podobe, je kompetencia manažmentu. Dohodli sa s GR RTVS, že dnes na 
rokovaní dá verejný prísľub, kedy sa takáto relácia vo vysielaní objaví.  
J. Rezník prečítal svoje stanovisko k otvorenému listu redaktorov relácie Reportéri: 
„Vážení členovia Rady RTVS, so záujmom, ale i údivom som si prečítal otvorený list, ktorý 
Vám adresovala redakcia relácie Reportéri v súvislosti so snahou vedenia RTVS odstrániť 
dlhotrvajúce a narastajúce problémy a nedostatky pri tvorbe reportáží v tejto relácii. Keďže 
informácie z otvoreného listu sú podľa môjho názoru nie úplné, dopĺňam ich o faktografické 
skutočnosti, ktoré na predmetnom stretnutí odzneli. V prvom rade to nebolo stretnutie 
s jednou redakciou, ale s dvomi. S redakciou relácie Občan za dverami a redakciou relácie 
Reportéri. Témou tohto pracovného stretnutia bola skutočnosť, že investigatívny charakter 
relácie Reportéri, ktorý má v krstnom liste a na ktorý sa redaktori odvolávajú, sa takmer 
úplne vytratil. Relácia v uplynulom období už nereflektovala závažné celospoločenské kauzy, 
venovala sa skôr občianskej publicistike, čím sa tematicky značne prekrývala s reláciou 
Občan za dverami, siahala po historických témach, prípadne témach s nejasnou 
dramaturgiou a uchopením. V poslednom období sa okrem toho zvýšil počet sťažností na 
reportáže odvysielané v relácii Reportéri, v ktorých nám však sťažovatelia nevyčítajú 
spracovanie témy a zaujatosť, čo je prirodzené pri takomto type publicistiky, ale 
chladnokrvne vypočítavajú a v zastúpení svojich právnych kancelárií dokladujú elementárne 
faktografické chyby a omyly, na základe ktorých nás žiadajú o odvysielanie opravy 
a finančné kompenzácie za poškodenie ich dobrého mena. Relácia Reportéri dlhodobo 
dopláca na skutočnosť, že sa jej v RTVS nevenovala náležitá pozornosť a podpora, akú si 
tento typ výroby vyžaduje a bola poddimenzovaná po odbornej, personálnej i finančnej 
stránke. Na stretnutí s redakciami sme jasne a zreteľne deklarovali, že si uvedomujeme 
dôležitosť investigatívnych reportáží v portfóliu verejnoprávneho vysielateľa, no aj fakt, že pre 
RTVS je rovnako dôležité, aby každá jedna reportáž bola vytváraná s minimom 
faktografických nepresností, ktoré poškodzujú jej celkové vyznenie. Redakciám sme preto 
predstavili riešenie, ktoré: 

a) vytvorí podmienky na zvýšenie faktografickej a elementárnej presnosti jednotlivých 
relácií, 

b) zachová v ďaleko lepšom vysielacom čase prítomnosť redaktorov relácie Reportéri 
v programoch RTVS, 

c) vytvorí priestor pre ďalší spoločný dramaturgický vývin relácie a jej profesionálneho 
zázemia do budúcnosti. 

Praktické naplnenie predstaveného riešenia je nasledovné:  
a)  dočasné sfúzovanie dvoch redakcií do jednej pod redakčné vedenie redakcie Občan 

za dverami. Toto riešenie prinesie vyšší počet redaktorov, ktorí napĺňajú menší objem 
vysielacieho času, čo vytvára predpoklad, ale nie priamu úmeru na to, že jednotlivé 
reportáže budú faktograficky presné, hĺbkovejšie a s vyšším spoločenským zásahom, 

b) v relácii Občan za dverami sa budú ako autori a redaktori jednotlivých príspevkov 
naďalej objavovať aj pôvodní redaktori s relácie Reportéri, navyše v čase, ktorý patrí 
k najsledovanejším v televíznom segmente RTVS vôbec, teda v nedeĺu od 13:00 do 
14:00 h., kde sledovanosť máme zhruba 300 tis. divákov oproti súčasnej sledovanosti 
Reportérov v pondelok v druhom vysielacom pásme zhruba o 22:00 sledovanosť 
zhruba 60 tis. divákov, s následnou reprízou tej nedele v pôovodnom pondelkovom 
termíne Reportérov, 

c) počas diskusie som opakovane ubezpečil kolegov, že reláciu Reportéri nerušíme, 
dočasne ju sfúzujeme a pozastavujeme len preto, aby sme ju opäť vrátili na 
obrazovky RTVS dravšiu a súčasne precíznejšiu.  
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Zopakujem to znovu, nechceme ju zrušiť, chceme ju zlepšiť. Rovnako ale nechceme, aby 
ďalej živorila bez jasného dramaturgického konceptu odsunutá do druhého vysielacieho 
pásma. Na to, aby sme pripravili zázemie potrebné pre jej reštart, potrebujeme vykonať 
množstvo úkonov a organizačných záležitostí. Konštatoval som, že opätovné uvedenie 
relácie Reportéri predpokladám najneskôr o jeden rok. Sumárne teda konštatujem, že 
vedenie RTVS má záujem o silnú a vyprofilovanú investigatívnu reláciu Reportéri. 
Investigatívu ako žáner neruší, naopak vedome si svojej spoločenskej zodpovednosti, bude 
ju naďalej posilňovať.“ 
Ďalej J. Rezník informoval, že po stretnutí s členmi Rady RTVS dáva verejný prísľub, že od 
jesennej sezóny bude relácia Reportéri na obrazovkách RTVS opäť obnovená, verí že bude 
lepšia, kvalitnejšia a že bude dravejšia. 
D. Hushegyiová sa spýtala, ako si GR predstavuje spoluprácu Reportérov s reláciou Občan 
za dverami a či táto relácia bude rozšírená. 
J. Rezník odpovedal, že relácia Občan za dverami bude rozšírená na 4 alebo 5 reportáží.  
I. Gallo sa spýtal, či možno dešifrovať začiatok Reportérov na september. 
J. Rezník spresnil, že mal na mysli obdobie okolo 15. septembra. 
I. Gallo požiadal o pravidelné informovanie Rady RTVS. 
J. Rezník súhlasil. 
I. Nagy sa spýtala, keďže častokrát ide o citlivé témy, či by nemal byť pri ich výrobe právny 
dozor.  
J. Rezník uviedol, že predstava je taká, že súčasťou redakcie bude aj právnik, ktorý bude 
pomáhať formulovať texty reportáží tak, aby minimalizoval riziko súdnych sporov. Mal pocit, 
že podáva redakcii pomocnú ruku.  
M. Kákoš sa spýtal, či sa refresh relácie bude diať aj v spolupráci aj so súčasným tímom 
a myslí si, či už existuje predstava harmonogramu obnovy relácie. 
J. Rezník odpovedal, že je samozrejmé, že sa to bude vyvíjať spoločne. O harmonograme 
bude radu informovať na najbližšom rokovaní.  
I. Gallo sa spýtal, aká je predstava o konzultantoch. 
J. Rezník uviedol, že by to mali byť konzultanti s renomovaných verejnoprávnych inštitúcií, 
ktorí sa roky venujú investigatíve. 
I. Gallo poznamenal, že má pocit, že ak by nezlyhala komunikácia smerom k rade 
a k verejnosti, tak sa dalo predísť tomu, aby sa táto téma stala aj politickou a veľmi citlivou, 
ktorá svojim spôsobom negatívne vplýva na celú inštitúciu. Do budúcnosti by mal podľa neho 
manažment zvážiť aj informovanie externého prostredia, nielen Rady RTVS. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 7/2018: 
Rada RTVS: 

a) berie na vedomie informáciu GR RTVS o pozastavení relácie Reportéri a verejný 
prísľub GR RTVS o návrate tohto formátu v jesennej vysielacej štruktúre RTVS 2018 

b) konštatuje, že do vysielania RTVS jednoznačne patrí žáner investigatívnej 
žurnalistiky 

c) žiada GR RTVS, aby pravidelne na každom rokovaní Rady RTVS informoval 
o aktuálnom stave prípravy investigatívneho formátu.   

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Komplexná správa o činnosti Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 

(spravodajcovia: M. Kákoš a I. Nagy) 
I. Gallo informoval, že ide o bod, ktorý je vyústením niekoľkomesačnej diskusie na pôde rady 
RTVS o podobe a fungovaní spravodajstva RTVS. 
J. Rybanský podrobne odprezentoval predloženú správu o činnosti.  
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M. Kákoš ako spravodajca k televíznej časti prečítal svoj príspevok: 
„Spravodajské a publicistické relácie sú najcitlivejším indikátorom verejnoprávneho 

charakteru vysielania. Podmienku ich redakčnej nezávislosti a nestrannosti stanovuje zákon 
o RTVS. Verejnoprávni vysielatelia sú všade v Európe viazaní povinnosťami, založenými na 
troch hlavných princípoch : programy prispôsobené verejnoprávnemu vysielaniu, nestranné 
a presné informovanie a univerzálny prístup. V praxi tieto tézy znamenajú pre oblasť 
spravodajstva a publicistiky vysielať nezávislé, presné, nestranné, vyvážené, objektívne 
spravodajstvo a informácie. Verejnosť mimoriadne senzitívne vníma a reaguje na všetky 
zásahy, ktoré sa v tomto segmente vysielania objavujú. Aj preto Rada RTVS intenzívne 
sleduje dianie v Sekcii SŠP. Predložená správa sumarizuje jej momentálny stav a čiastočne 
aj naznačuje tendencie jej ďalšieho rozvoja. 

Situáciou v SSŠP sme za intenzívne zaoberali v priebehu prvej polovice minulého 
roku. Ťažko očakávať, že za polročné obdobie pôsobenia nového manažmentu mohlo prísť 
k významnejším zmenám, ako to napokon konštatuje v úvode aj správa. Skôr nás preto asi 
v tejto súvislosti bude zaujímať perspektíva sekcie a najmä prebiehajúce procesy 
v spravodajských a publicistických reláciách. 

Asi najväčšiu dominanciu majú v televíznom vysielaní Hlavné správy o 19.00. Napriek 
tomu, že ide o desaťročia zabehnutý formát, zrejme aj jeho (tak ako hovorí správa) 
očakávajú isté výraznejšie štrukturálne zmeny. Osobne súhlasím s názorom, že 50 minútová 
stopáž je pridlhá, často preto absentujú celospoločensky zaujímavé témy, neraz dochádza 
k opakovaniu príspevkov a tém alebo je evidentne irelevantným správam a informáciám 
poskytovaný neúmerný priestor. Redakcia hlavného spravodajského bloku by skrátením 
získala na dynamike a určite by diváka neochudobnila. Reštrukturalizácia Hlavných správ je 
zrejme nutná. Už dávnejšie Rada upozorňovala na občas neprehľadné radenie (editoring) 
jednotlivých príspevkov z hľadiska ich spoločenskej dôležitosti – i to je téma, ktorou by sa 
vedenie sekcie malo zaoberať. Rovnako tak považujem za správne urobiť istý refresh relácie 
Správy a komentáre. 

Osobitou témou sú publicistické relácie. Aj vzhľadom na okolnosti a reakcie na 
pozastavenie výroby relácie REPORTÉRI sa jej zrejme budeme podrobnejšie venovať 
v diskusii. Pre túto chvíľu preto iba poznámka : nie je v kompetencii Rady zasahovať do 
podoby a koncepcie jednotlivých programov – tu je zodpovednosť na programových zložkách 
a manažmente. Zároveň však platí, že povinnosťou Rady je dohliadať na nezávislosť RTVS 
i vzhľadom na prípadné zasahovanie zo strany politických elít či záujmových skupín. Je preto 
v záujme RTVS vyvrátiť všetky takéto podozrenia, obzvlášť ak ide o taký citlivý formát, akou 
je investigatívna žurnalistika. 

Obecne však platí, že v RTVS dlhodobo chýba širšie spektrum publicistických 
a diskusných formátov ako nevyhnutnej programovej súčasti verejnoprávneho média. Preto 
namiesto ich redukcie by malo byť ambíciou ich rozširovanie a najmä väčšia diverzita 
pohľadov. O pripravovaných formátoch sa predložená správa zmieňuje iba okrajovo, 
v správe by sa žiadalo predostrieť podrobnejší celkový pohľad na budúcnosť sekcie.  

O športe zrejme budeme podrobnejšie hovoriť v správach o zabezpečení 
najdôležitejších udalostí roku – je nesporné, že vzhľadom na superšportový rok čaká RTVS 
náročné obdobie.  
V odpovedi na niektoré doplňujúce otázky rady sme sa konkrétnejších odpovedí nedočkali : 
správa ostala pri konštatovaní, že chýbajú zahraniční spravodajcovia (napr. v Moskve), ale 
nepredkladá žiadne riešenie, rovnako tak by sme možno očakávali podrobnejšiu informáciu o 
tom, ako bude koncipovaný diskusný formát o „osmičkových“ výročiach. Na zodpovedanie 
týchto otázok zrejme bude väčší priestor v diskusii.“ 
J. Rybanský uviedol, že zahraničný spravodajcovia sú spoloční. Vie, že ich je málo, ale sú 
veľmi drahí. Nevie, či súčasní rozpočet umožní vytáranie nových postov. Diskusný formát 
k osmičkovým rokom sa ešte vyvíja a pripravuje.  
D. Hushegyiová sa spýtala, či sa nedá spraviť väčšia spolupráca s Českou televíziou pri 
zahraničných spravodajcoch. 
J. Rybanský uviedol, že spolupráca existuje, len sa pri tom očakáva aj istá miera reciprocity.  
I. Nagy sa spýtala, aký je presný počet zahraničných spravodajcov.  
J. Rybanský vymenoval všetkých zahraničných spravodajcov.  
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J. Chudík uviedol, že má pocit, že by sa do Správ a komentárov mohol zaradiť 5 minútový 
súhrn správ z celého dňa pre tých, ktorí nestihli hlavné Správy.  
I. Nagy ako spravodajkyňa k rozhlasovej časti prečítala svoj príspevok: 
„K časti rozhlasového spravodajstva Komplexnej správy by som mala nasledujúce 
poznámky: z môjho pohľadu sme  nedostali  uspokojujúce odpovede na všetky naše otázky 
týkajúce sa spravodajstva, tak že niektoré zopakujem v závere tohto príspevku. 
V Komplexnej správe sa píše, že citujem „ v priebehu posledného štvrťroka sa podarilo do 
značnej miery konsolidovať” rozhlasové spravodajstvo, ktoré bolo v slabšom stave ako 
televízne. Výsledky sa ukázali najmä v počúvanosti Rádiožurnálu (tabuľka na 7. strane). Len 
že z tej tabuľky nevyplýva, že sú to výsledky posledného štvťroka. Presvedčivé by bolo vaše 
tvrdenie, ak by sa porovnávali napr. štrťročné údaje počúvanosti z roku 2017. Z tej istej 
tabuľky sa vynára hneď moja prvá otázka: čím si vysvetľujete značný rozdiel v počúvanosti 
medzi ranným a poludňajším reps. poludňajsím a večerným Rádiožurnálom? (večer už asi 
zasahujú TV programy ale ráno?) 
V  ďalšej časti týkajúcej sa aktuálnej publicistiky sme dostali presný kvantitatívny výkaz 
relácií Sobotné dialógy a Z prvej ruky: koľko relácií, aké témy, aké zastúpenie polit.strán v 
prvom a druhom polroku 2017. A opakovala sa poznámka, že SNS nereagovala na pozvanie 
do relácie Z prvej ruky v prvom polroku viac ako 10 x, hoci bol pozvaný predseda 
parlamentu, minister školstva aj ministre obrany. V druhom polroku opakovane odmietli 
pozvanie aj do relácie Sobotné dialógy nie len ministry ale aj iní zástupcovia tejto strany. 
Mňa by zaujímalo, čím odôvodnili  neúčasť  v diskusných reláciách vrejnoprávneho média? A 
či ich budete vytrvalo pozývať aj naďalej?  Čo mi chýba z tohto materiálu, je aspoň čiastočný  
kvalitatívny pohľad na diskusné relácie. 
Na jeseň minulého roka – od septembra až do 5. novembra -  malo spravodajstvo svoje 
najnáročnejšie obdobie roku 2017. Boli to prípravy na voľby do Vyšších územných celkov a 
potom samotné voľby. V tomto období RTVS odvysielalo takmer 51 hodín programu bez 
akýchkoľvek vážnych zádrhov. V materiály nájdeme presný a podrobný rozpis minutáže a 
tabuľku sledovanosti.  
Na záver niekoľko myšlienok ku kapitole Šport. Podčiarkla by som konštatovanie, že 
„väčšina oboch (rozhlasových aj televíznych) športových  redakcií  je schopná vyrábať aj pre 
druhé médium”. Že  to je aká výhoda pre RTVS, to – na tejto pôde – asi netreba vysvetľovať. 
Ďalej by som vyzdvihla ako veľké pozitívum, že RTVS má zabezpečené vysielacie práve na 
množstvo futbalových majstrovstiev až do roku 2022. Vieme totiž, čo znamená pre divákov 
futbal na obrazovke…Jednou vetou sa spomenuli „významné medzinárodné športové 
podujatia, ktorých vysielacie práva  od roku 2015 boli zabezpečené”. Rada by som sa bola 
dočítala, ktoré to boli. Nie je o nich ani zmienka. V tejto kapitole je aj tabuľka a graf nákladov 
RTVS na  športové licencie  a výrobu programov. Chýba mi však aspoň  poznámka o tom, 
aký divácky úspech , sledovanosť a počúvanosť mali niektoré športové udalosti, na ktoré sa 
vynaložili v tabuľke uvádzané sumy. Totiž práve tie  neuvedené čísla dostali RTVS v 
minulosti na najlepšie miesto v boji s konkurenčnými médiami.“ 
I. Nagy sa spýtala, či aplikácia koncepcie riadenia  bude na jar, to znamená o 2 mesiace? 
Rada  ju bude mať k dispozícii ešte pred alebo až po uvedení do praxe? 
J. Rybanský odpovedal, že SNS zmenila prístup a jej zástupcovia budú pozývaní naďalej. 
K aplikácii uviedol, že pôjde o predĺženie Rádiožurnálov, ide o zavedenie minižurnálov,  
J. Chudík sa spýtal na Štúdio svet, či sa mieni s touto reláciou niečo robiť, keďže stráca 
sledovanosť. Momentálne z nej má pocit propagandistickej relácie 
J. Rybanský povedal, že práve teraz je relácia orientovaná nepoliticky a nemá ten pocit ako 
J. Chudík.  
D. Soukeník uviedol, že napríklad pri českých voľbách bol príspevok neúmerne dlhý 
a hraničilo to už s publicistikou.  
Ľ. Guman uviedol, že pri Štúdiu svet by pomohla aj spolupráca s hudobným dramaturgom.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať:  
Uznesenie č. 8/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Komplexnú správu o činnosti Sekcie 
spravodajstva, športu a publicistiky RTVS. 
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Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Informácia o programovej štruktúre RTVS v roku 2018 (spravodajcovia D. 
Hushegyiová a I. Gallo) 

I. Gallo skonštatoval, že tento bod je logickým vyústením postupu, ktorým sme najprv 
prerokovali Koncepciu riadenia a rozvoja RTVS, následne rozpočet spolu s programovým 
konceptom a teraz by rada mala byť informovaná o konkrétnej programovej štruktúre RTVS 
na rok 2018.  
T. Búza veľmi podrobne odprezentoval televíznu programovú štruktúru RTVS na rok 2018. 
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla, že nevidí žiaden posun v národnostnom 
vysielaní. Očakávala, že národnostný blok bude celistvý. Spýtala sa, či je to riešiteľný 
problém. 
T. Búza odpovedal, že sa skúsi na to pozrieť a na najbližšej rade ponúkne aj inú alternatívu.  
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasovú programovú štruktúru. Uviedol, že žiadne významné 
zmeny sa neudiali. Zásadná úprava programovej štruktúry je naplánovaná na apríl. 
Predstavil vysielanie k osmičkovým výročiam. 
M. Kákoš sa spýtal, či sa plánuje zvýšiť objem výroby. 
M. Dzurjanin uviedol, že je záujem posilňovať vlastnú tvorbu. Informoval aj o vysielaní relácie 
Pozor zákruta každý pracovný deň od apríla.  
I. Gallo sa spýtal, či si naozaj trúfajú obsahovo naplniť Pozor zákruta každý deň. 
M. Dzurjanin uviedol, že podľa neho pôjde o výrobu 4 materiálov na deň, takže to považuje 
za zvládnuteľné.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 9/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o programovej štruktúre RTVS 
v roku 2018. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, M. Kabát /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo v zmysle čl. 8 bod 4 rokovacieho poriadku navrhol presunutie bodov Prehľad 
súdnych sporov a Vyhodnotenie vianočného vysielania RTVS presunuli na najbližšie 
rokovanie Rady RTVS. 
 
7. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti so ZOH v Pchjongčchangu 2018 

(spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo informoval, že ako už býva štandardom, pri významných udalostiach, ktoré 
ovplyvňujú zásadným spôsobom vysielanie RTVS mávame predložený aj informatívny 
materiál o vysielacej štruktúre na dané obdobie. Keďže od 9.2. do 25.2. sa v juhokórejskom 
Pchjongčchangu budú konať Zimné olympijské hry, tak vyžiadal v tejto súvislosti informatívny 
materiál. 
M. Hajko, riaditeľ Sekcie športu RTVS, odprezentoval skladbu vysielania v súvislosti so ZOH.  
M. Kákoš sa spýtal na moderátorov štúdií. 
M. Hajko uviedol, že v BA bude predovšetkým J. Žgravčák a D. Komrheľová, ale bude ich 
viac. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 10/2018: 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti so 
ZOH v Pchjongčchangu 2018. 
 

Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, M. Kabát, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval, že pri viacerých podnetoch je potrebné počkať na stanovisko RTVS 
a preto navrhuje prerokovať podnety na najbližšom rokovaní.  
 
9. Rôzne  
I. Gallo informoval, že v tomto bode je potrebné prerokovať Záverečné Vyúčtovanie 
príspevku Zmluvy so štátom pre rok 2015 - Účelové investičné projekty a                                     
Priebežné Vyúčtovanie príspevku Zmluvy so štátom pre rok 2016 - Účelové investičné 
projekty. 
Informoval, že na základe povinnosti vyplývajúcej z článku VII – Zúčtovanie príspevku,  ods. 
1 písm. b) Zmluvy č. MK – 138/2012/M o obsahoch, cieľoch a zabezpečení služieb verejnosti 
v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017 je RTVS 
povinná predložiť MK SR vyúčtovanie príspevkov zo zmluvy so štátom spolu so stanoviskom 
Rady RTVS vo forme uznesenia. Ako už z názvu vyplýva máme predložené záverečné 
vyúčtovanie roku 2015 a priebežné vyúčtovanie roku 2016 v oblasti účelových investičných 
projektov. 
R. Ceizel odprezentoval predmetné vyúčtovania. Čerpanie podľa neho prebieha pozitívne. 
D. Soukeník ocenil, že sa všetky prostriedky podarilo vyčerpať.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenie a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 11/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS prerokovala 
a berie na vedomie Vyhodnotenie plnenia záväzku uskutočniť účelové investičné projekty 
vyplývajúce zo Zmluvy č. MK – 138/2012/M v znení Dodatku č. 3 MK - 78/2014/M na rok 
2015, v znení Dodatku č. 3A MK - 26/2015/M na rok 2015 a v znení Dodatku č. 3B MK – 
62/2015/M na rok 2015 použitých na účelové investičné projekty v termíne do 31. decembra 
2017. 
 
Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, M. Kabát, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 12/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS prerokovala 
a berie na vedomie zúčtovanie finančných prostriedkov poskytnutých na základe Zmluvy č. 
MK – 138/2012/M v znení Dodatku č. 4 MK - 65/2015/M na rok 2016, v znení Dodatku č. 4A 
MK - 27/2016/M na rok 2016, v znení Dodatku č. 4B MK – 42/2016/M na rok 2016, v znení 
Dodatku č. 4C MK- 112/2016/M na rok 2016 a v znení Dodatku č. 4D MK - 126/2016/M na 
rok 2016 použitých na účelové investičné projekty v termíne do 31. decembra 2017. 
 
Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / Ľ. Guman, M. Kabát, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS.. 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 25.1.2018. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

